



PALAKIYEM ASSIH

Director of CERT.tg

Palakiyem ASSIH is an expert working for 10+ years in the field of Cybersecurity and is the Head of the CERT.tg, the national CERT (Computer Emergency Response Team) of Togolese Republic.

Prior to joining Cyber Defense Africa (Operator of the CERT.tg) and settling in Togo, Palakiyem was the head of Wise Consulting, a consortium of international African cybersecurity consultants that provides cybersecurity services in Africa. During its function, he supported the digital transformation of companies, ensuring infrastructures security, application's protection, data privacy and the development of organizations.

M. Palakiyem ASSIH, Directeur Technique de Cyber Defense Africa

Palakiyem est un expert travaillant depuis plus de 10 ans dans le domaine de la cybersécurité et directeur du CERT.tg, le CERT (Computer Emergency Response Team) national de la République togolaise. Avant de rejoindre Cyber Defense Africa (L'opérateur du CERT.tg), Palakiyem a accumulé plusieurs années d'expérience en Europe, au Moyen-Orient et en Afrique auprès des banques et d'institutions gouvernementales. Palakiyem a été à la tête de Wise Consulting, un consortium de consultants internationaux en cybersécurité africains qui fournit des services de cybersécurité en Afrique. A ce titre, il accompagnait la transformation numérique des entreprises, assurait la sécurité des infrastructures, la protection des applications, la confidentialité des données et le développement des organisations.